
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-01-25, § 10 

 

 Tid Måndagen den 25 januari 2010 kl. 18.00 – 18.15 
   

 Plats Gällöfsta Gård, Kungsängen 
   

 Justerat Måndagen den 1 februari 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande  

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

 

Hugo Nordenfelt (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S)  

  

  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M)  tjänstgörande 

Aysin Hartzell (M)  tjänstgörande  

Harald Eriksson (M)  

Gustav Åkerblom (FP)   

Gerd Sjöberg-Granlund (S)  tjänstgörande  

Hassan Said Mahamed (S) tjänstgörande  

Fredrik Canerstam (S)  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  tjänstgörande   

 
 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lena Bring (M), Daniel Valiollahi (M), Per Ola 

Bosson (M), Godfrey Etyang (S), Karin Wanngård (S) och Stellan F Hamrin (V) samt 

av ersättarna Björn Gülich (M), Christian Carlsson (KD) och Maria Östberg-Svanelind 

(S) 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var 

också nämndsekreterare Maria Stigle, föredragande tjänstemän, miljöförvaltningens 

avdelningschefer och biträdande borgarrådssekreterare Tobias Holdstock. 

 

 

 



  

 

 
 § 10 

Slutrapport för Energicentrum 

Rapport till kommunstyrelsen om miljömiljardsmedel 
Dnr 2005-006577-212 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner miljöförvaltningens förslag till 

 slutrapport för Energicentrum. 

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 11 januari 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår att (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Åsa Romson (MP), Malte Sigemalm 

m.fl. (S) och Tina Kratz (V) enligt följande: 

 

Stockholms stads kommunfullmäktige avsatte i juni 2003 en miljard för att 

minska Stockholms miljöskuld och för att förebygga att nya miljöproblem 

uppstår. Satsningen som fick namnet Miljömiljarden har varit mycket 

framgångsrik och genererat en stor mängd klimatsmarta projekt. I nuläget går 

miljömiljardsmedel dock till den dagliga driften av miljöförvaltningen istället 

för konkreta projekt. Vi vill poängtera att den miljömiljard vi redan avsatt för 

strategiska investeringar ska användas till detta.  

 

Rapporten visar att energicentrum varit en nyckelaktör för att staden kunnat 

påbörja arbetet med genomgripande energieffektiviseringar, till gagn både för 

stadens och verksamheternas ekonomi och för klimatet. Vi anser att 

energicentrum behöver fortsätta verka och att deras direkta kostnader bäst 

finansieras genom anslag till miljönämndens budget. Att fortsätta utreda olika 

interndebiteringsordningar riskerar fördröja, fördyra och försämra 

energicentrumsverksamhet och därmed ge sämre ekonomi för staden och 

onödigt hög energianvändning. 

 

Att majoriteten tänker inrätta Energicentrum utan finansiering i budget anser vi 

vara mycket oansvarigt. 

 

 

 

 



  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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